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Z Á P I S N I C A   

z 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš, ktoré sa uskutočnilo dňa 

15. decembra 2022 o 17,00 h v zasadačke Obecného úradu Borský Mikuláš. 

Podrobný zvukový záznam o priebehu rokovania je zverejnený na webovom sídle obce.  

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva: 

Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

 

Rokovanie 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce 

p. Bc. Róbert Macek, ktorý po odznení hymny a po prekontrolovaní prezenčnej listiny 

skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva 

a preto zasadnutie vyhlásil za uznášaniaschopné. 

 

Za overovateľov zápisnice určil p. Mgr. Simonu Šedivú a p. Ing. Katarínu Koprnovú. 

 Program rokovania obecného zastupiteľstva, ktorý bol poslancom obecného zastupiteľstva 

doručený pred zasadnutím OZ, navrhoval schváliť nasledovne:  

 

1. Otvorenie 

2. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  

3. Interpelácia poslancov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 124/2022 o podmienkach určovania a vyberania 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady   

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 125/2022 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 118/2021 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 126/2022 o podmienkach určovania a vyberania 

dane za psa, dane za užívanie verejného priestranstva, dane za ubytovanie, dane za predajné 

automaty a dane za neverejné hracie prístroje   

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 127/2022 o určení výšky mesačného príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Borský Mikuláš a určenie podmienok úhrady v školskej 

jedálni  

8. Odpredaj nehnuteľností 

a) Správa zo zasadnutia komisie pre výstavbu a územné plánovanie, konaného 6.12.2022 

b) Ponuka Jozefy Dobiašovej, bytom Na Dereši 1107/43, Borský Mikuláš na odkúpenie 

nehnuteľnosti pozemku parc. č. 633 v k.ú. Borský Peter do majetku obce 

c) Žiadosť Róberta Sameka, bytom 1. mája 286/25, Borský Mikuláš o odpredaj nehnuteľnosti 

časti obecných pozemkov parc. č. 8045/5 a parc. č. 8048/6 v k.ú. Borský Mikuláš  

d) Žiadosť Denisa Oravského a manželky Ľubice, obaja bytom Družstevná 1922/92, Borský 

Mikuláš o odpredaj nehnuteľnosti časti obecného pozemku parc. č. 3024/98 v k.ú. Borský 

Peter 
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e) Ponuka Denisa Oravského a manželky Ľubice, obaja bytom Družstevná 1922/92, Borský 

Mikuláš na odkúpenie nehnuteľnosti pozemku parc. č. 3010/7 v k.ú. Borský Peter do majetku 

obce 

9. Rôzne 

a) Žiadosť Mesta Senica, Štefánikova 1408/56, Senica o poskytnutie finančných prostriedkov 

na činnosť krúžkov/záujmových útvarov v Centre voľného času Senica  

b) Žiadosť Základnej školy Jána Hollého o poskytnutie návratných finančných prostriedkov 

na projekt ERAZMUS v mesiaci december 2022 

c) Správy hlavného kontrolóra k vykonaným kontrolám 

d) Návrh plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2023 vypracovaný hlavným kontrolórom Obce 

Borský Mikuláš  

e) Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš na rok 2023 

f) Žiadosť Jany Hílkovej, bytom Cintorínska 372/10, Borský Mikuláš o udelenie výnimky 

z ochranného pásma pohrebiska a žiadosť o dodatočné stavebné povolenie spojené 

s kolaudáciou stavby týkajúceho sa rodinného domu na pozemku KN C parc. č. 463/1, 463/4 

a 458/1.   

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

Takto predložený program rokovania poslanci obecného zastupiteľstva 11 hlasmi schválili 

a starosta obce pokračoval voľbou návrhovej komisie, ktorú odporúčal zvoliť v tomto zložení: 

p. Bc. Gabriela Cintulová, p. Mgr. Danu Gašpárková a p. Mgr. Jozefínu Šedivá. 

 

 

Za uvedený návrh dal hlasovať a zároveň skonštatoval, že všetci poslanci súhlasili s tým, 

aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

  

 

2. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

 So správou o plnení uznesení oboznámila prítomných poslankyňa OZ p. Bc. Gabriela 

Cintulová, ktorá skonštatovala, že všetky uznesenia splatné k 5.12.2022 boli splnené. 

 

 

K predloženej správe poslanci obecného zastupiteľstva nemali pripomienky a preto starosta 

obce požiadal poverenú členku návrhovej komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie 

uznesenia:. 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  12/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva, ktorých termín splatnosti bol stanovený 

do 15.12.2022 
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Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

3. Interpelácia poslancov 

 

 V rámci interpelácie poslancov nevystúpil žiaden poslanec s ústnou ani písomnou 

interpeláciou, a preto starosta obce pokračoval v rokovaní. 

 

4.Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 124/2022 o podmienkach určovania a vyberania 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

 Starosta obce p. Bc. Róbert Macek predložil prítomným návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia Obce Borský Mikuláš o podmienkach určovania a vyberania poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. Oboznámil prítomných, že nakoľko sa zvyšujú ceny energií 

aj obec musela reflektovať a to sa odzrkadlilo aj na poplatkoch za vývoz odpadu. Uviedol, 

že základná sadzba pri 110 litrovej nádobe sa zvyšuje na sumu 4,60 eur z pôvodnej sumy 4,00 eur 

a percentuálny pomer je prerátaný aj na ročné kupóny. Ďalej poznamenal, že v Čl. 5 v bode 1. 

sa fyzická osoba prihlasuje k zavedeniu množstevného odpadu zakúpením štyroch kupónov, ktoré 

zostáva nezmenené s tým, že je potrebné doplniť k 110 litrovým nádobám aj 120 a 240 litrové 

nádoby, ktoré sa už používajú. Čo sa týka sadzby poplatku, po novom sa odpad rozlišuje 

na vytriedený drobný stavebný odpad a nevytriedený drobný stavebný odpad, pri ktorom 

poznamenal, že je žiaduce, aby sa občania naučili triediť takýto odpad pred tým, než ho privezú 

na zberné miesto.  

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD., poznamenal, že si nemyslí, čo sa týka separácie, 

že je takýto lístkový systém pri domácnostiach, kde je viac ako päť členov, efektívny. Podľa jeho 

prerátania, päť a viac člennej rodine by bolo vhodnejšie prideliť ročný lístok. 

Ďalej uviedol, že zavedenie poplatku za konáre nie je krok dobrým smerom, keďže konáre budú 

ďalej spracované do štiepky a sumu 5,00 eur za vývoz nepovažuje za adekvátnu. Vyjadril obavu, 

že občania môžu kvôli tomuto poplatku konáre spaľovať. 

2. K predloženým pripomienkam sa vyjadril starosta obce p. Bc. Róbert Macek, ktorý uviedol, 

že v predchádzajúcich rokoch bolo spracovanie konárov a drevnej hmoty bezplatné. Momentálne 

obec za tieto služby uhrádza poplatky vo výške cca 3 000,00 eur. Nakoľko by obec nemala znášať 

náklady za tento odpad, na základe prepočtov, a na základe analýzy za počet vývozov navrhuje 

zaviesť tento poplatok. Ďalej sa vyjadril k vývozu za komunálny odpad a k lístkovému systému. 

Oboznámil prítomných, že obec uvažuje o váženom zbere, a preto sa zberné nádoby postupne 

vymieňajú z plechových za plastové, tie budú následne očipované, aby sme mohli prejsť na systém 

váženého odpadu. Pritom uviedol, že tento systém vývozu môžu niektorí občania zneužiť a odpad, 

ktorý má väčšiu hmotnosť nebudú vyvážať, naopak, môže nastať situácia, že odpad bude vyhodený 

na iné miesto než je na to určené. Dodal, že si nemyslí, že lístkový systém je nesprávne nastavený, 

ale možno len systém, akým k vývozu za odpad niektorí občania pristupujú. Na záver dodal, 
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že poplatky okolitých obcí a miest sú veľanásobne vyššie ako poplatky zavedené v našej obci. 

Pre príklad uviedol obce Lakšárska Nová Ves a Podbranč, kde sú poplatky v prepočte o 8,00 eur 

na občana v domácnosti vyššie. V našej obci sa snažíme držať výšku poplatkov za odpad 

na čo najnižšej úrovni. 

3. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD., sa vyjadril, že si nemyslí, že lístkový systém ako taký, je 

zlý, ale pri päť člennej rodine treba prehodnotiť, či na jedného člena je treba zakúpiť 4 lístky. Preto 

navrhol, aby pri päť člennej domácnosti bol stanovený počet lístkov na 3 ks. 

4. Poslanec p. Bc. Dan Záhončík poznamenal, že pri 120 litrovej nádobe nie je prerátaná 

jednotková cena za zberný kupón.  

5. Starosta p. Bc. Róbert Macek dodal, že cena bola stanovená v rovnakej výške, či už pre 110 

alebo 120 litrovú nádobu. 

 

Starosta obce p. Bc. Róbert Macek dal hlasovať za návrh poslanca p. RNDr. Petra Gerharta, 

PhD., aby bol pri päť člennej domácnosti určený počet lístkov na 3 ks.  

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Bc. Gabriela Cintulová, RNDr. Peter Gerhart, PhD.      

Proti: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf 

Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová    

Zdržal sa hlasovania: Ing. Jozef Cvečka  

 

 Následne dal starosta obce p. Bc. Róbert Macek hlasovať za pôvodný predložený návrh. 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  13/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš  

 
A : r u š í  

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 109/2019 o podmienkach určovania 

a vyberania poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

B: s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 124/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, Mgr. Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, 

Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. 

Katarína Koprnová      

Proti: 0   

Zdržal sa hlasovania: RNDr. Peter Gerhart, PhD. 
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5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 125/2022 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne 

záväzné nariadenie č. 118/2021 

 

 

 Ďalej starosta obce p. Bc. Róbert Macek predložil prítomným návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia Obce Borský Mikuláš o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č.118/2021, 

v ktorom sa v Čl. 4, odsek 3 v množstevnom zbere doplnili 120 a 240 litrové nádoby. 

  

Nakoľko poslanci obecného zastupiteľstva nemali k predloženému návrhu žiadne pripomienky 

starosta obce požiadal poverenú členku návrhovej komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie 

uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  14/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 125/2022 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 118/2021 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 126/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania dane za psa, dane za užívanie verejného priestranstva, dane za ubytovanie, dane 

za predajné automaty a dane za neverejné hracie prístroje  

 

 V ďalšom bode starosta obce p. Bc. Róbert Macek oboznámil prítomných s návrhom 

Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach určovania a vyberania dane za psa, dane za 

užívanie verejného priestranstva, dane za ubytovanie, dane za predajné automaty a dane za 

neverejné hracie prístroje, v ktorom sa zmenila sadzba dane za ubytovanie z pôvodnej výšky 0,16 

eur na 0,20 eur. 

Poslanci obecného zastupiteľstva nemali k predloženému návrhu žiadne pripomienky starosta 

obce požiadal poverenú členku návrhovej komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie 

uznesenia: 
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U z n e s e n i e  č í s l o  15/2022 
Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : r u š í  

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 61/2008 o podmienkach určovania 

a vyberania dane za psa, dane za užívanie verejného priestranstva, dane za ubytovanie, dane 

za predajné automaty a dane za neverejné hracie prístroje  

 

B: s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 126/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania dane za psa, dane za užívanie verejného priestranstva, dane za ubytovanie, dane 

za predajné automaty a dane za neverejné hracie prístroje   

  

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 127/2022 o určení výšky mesačného príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Borský Mikuláš a určenie podmienok úhrady v školskej 

jedálni  

 

 V nasledujúcom bode bol obecnému zastupiteľstvu prednesený starostom obce návrh  

Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu  

výdavkov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti  

Obce Borský Mikuláš a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni, v ktorom sa mení v Čl. 2 

výška príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole pre deti do 3 rokov z pôvodnej sumy 15,00 eur 

a deti od 3 rokov z pôvodnej sumy 12,00 eur na jednotnú sumu 18,00 eur.  

Ďalšou zmenou bola výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu 

detí, kde sa z pôvodnej sumy 7,00 eur navrhuje zvýšiť sumu na 10,00 eur. Ďalej uviedol, že v bode 

2.2. sa mení spôsob úhrady už len na bezhotovostný spôsob na účet základnej školy, pričom tento 

spôsob úrady je navrhnutý aj v bode 1.2 pri úhradách príspevkov za pobyt dieťaťa na účet 

materskej školy. 

Následne oboznámil prítomných s bodom č. 3, v ktorom sa určuje výška príspevku dieťaťa 

na stravovanie v školskej jedálni pri Základnej škole na stravníka a jedlo v čase ich pobytu v škole 

alebo školskom zariadení, kde sa výšky príspevkov navrhovali zmeniť nasledovne: 

Materská škola, III. finančné pásmo: 

- príspevok rodiča na desiatu navrhnutý vo výške 0,50 eur z pôvodnej sumy 0,38 eur,  

- príspevok rodiča na obed vo výške 1,20 eur z pôvodnej sumy 0,90 eur,  

- príspevok rodiča na olovrant vo výške 0,40 eur z pôvodnej sumy 0,26 eur.  

Spolu tieto príspevky tvoria sumu 2,10 eur. 

Ďalej navrhol zmeniť výšku príspevkov pre stravníkov v hmotnej núdzi pre materskú školu 

nasledovne: 
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- príspevok rodiča na desiatu vo výške 0,30 eur z pôvodného nulového príspevku, 

- príspevok rodiča na obed vo výške 0,10 eur z pôvodného nulového príspevku,  

- príspevok rodiča na olovrant vo výške 0,40 eur z pôvodnej sumy 0,24.  

Spolu tieto výšky tvoria sumu 0,80 eur. 

Základná škola, III. finančné pásmo navrhol nasledovné zmeny:  

1. stupeň 

- príspevok rodiča na obed vo výške 0,40 eur z pôvodného nulového príspevku, 

- dotácia na obed vo výške 1,30 eur z pôvodnej sumy 1,21 eur 

2. stupeň 

- príspevok rodiča na obed vo výške 0,60 eur z pôvodnej pôvodnej sumy 

- dotácia na obed vo výške 1,30 eur z pôvodnej sumy 

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. Ján Záhončík sa opýtal na rozdiel vo výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 

škole pre deti do 3 rokov a pre deti od 3 rokov. 

2. Mgr. Katarína Cintulová, riaditeľka MŠ Borský Mikuláš reagovala na otázku poslanca p. Jána 

Záhončíka s tým, že v minulých obdobiach boli tieto výšky takto zaužívané ale teraz sa tieto výšky 

zjednotia.  

3. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. sa zaujímal o počet platieb v hotovosti, nakoľko 

sa navrhlo zrušiť tento spôsob úhrady. 

4. Poslankyňa p. Bc. Gabriela Cintulová, ktorá je zároveň vedúcou školskej jedálne odpovedala, 

že v skutočnosti už všetci rodičia platia bezhotovostným prevodom na účet.    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva nemali k predloženému návrhu žiadne pripomienky 

a preto starosta obce požiadal poverenú členku návrhovej komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú 

o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  16/2022 
Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : r u š í  

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 116/2021 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Borský Mikuláš a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni  

 

B: s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Borský Mikuláš č. 127/2022 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Borský Mikuláš a určenie podmienok úhrady 

v školskej jedálni  

  

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    
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Zdržal sa hlasovania: 0 

 

8. Odpredaj nehnuteľností 

 

a) Správa zo zasadnutia komisie pre výstavbu a územné plánovanie, konaného 6.12.2022 

 

Starosta obce p. Bc. Róbert Macek požiadal predsedníčku komisie výstavby p. Mgr. Jozefínu 

Šedivú o prednesenie správy zo zasadnutia komisie pre výstavbu a územné plánovanie konaného 

dňa 6.12.2022, na ktorom boli prerokované žiadosti o odpredaj nehnuteľností a ponuky 

na odkúpenie do majetku obce. 

 

b) Ponuka Jozefy Dobiašovej, bytom Na Dereši 1107/43, Borský Mikuláš na odkúpenie 

nehnuteľnosti pozemku parc. č. 633 v k.ú. Borský Peter do majetku obce 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo ponuku Jozefy Dobiašovej na odkúpenie nehnuteľnosti 

pozemku parc. č. 633 k.ú. Borský Peter, zapísaného na LV č. 2734 do majetku obce Borský 

Mikuláš.  

Komisia výstavby odporúčala odkúpenie pozemku do majetku obce, nakoľko je pozemok 

vhodný na vybudovanie parkoviska pri Dome smútku v Borskom Petre.  

 

K tejto ponuke sa vyjadril starosta obce p. Bc. Róbert Macek, ktorý podotkol, 

že už od minulého roka sa majetkovo vysporiadavali pozemky pod Domom smútku, a tak vznikla 

plocha na parkovanie vozidiel vedľa Domu smútku aj keď zatiaľ len na zelenej ploche. Kúpou 

tohto pozemku vznikne ďalšia plocha na parkovanie osobných vozidiel, aby sa odbremenilo 

parkovanie počas smútočných obradov popri hlavnej ceste na Záhoráckej ulici.  

 

c) Žiadosť Róberta Sameka, bytom 1. mája 286/25, Borský Mikuláš o odpredaj 

nehnuteľnosti časti obecných pozemkov parc. č. 8045/5 a parc. č. 8048/6 v k.ú. Borský 

Mikuláš  

 

Obecné zastupiteľstvo sa zaoberalo žiadosťou Róberta Sameka o odpredaj nehnuteľnosti časti 

obecných pozemkov parc. č. 8045/5 a parc. č. 8048/6 v k. ú Borský Mikuláš, nakoľko predmetné 

časti pozemkov sú súčasťou dvora pri rodinnom dome, ktorého je vlastníkom.   

Komisia odporučila odpredaj týchto pozemkov. 

 

Starosta obce p. Bc. Róbert Macek upriamil pozornosť na nové pravidlá v komisii pre výstavbu 

a územné plánovanie, a to, aby boli pri vypracovaní geometrických plánov žiadatelia upozornení, 

že pozemky, ktoré chcú od obce odkúpiť musia byť vyznačené kolíkmi z dôvodu lepšieho 

posúdenia komisiou na tvare miesta. 

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. Bc. Dan Záhončík dodal, že v minulosti bolo obecným zastupiteľstvom navrhnuté, 

aby sa pri obhliadkach pozemkov stavebnou komisiou vypracovala fotodokumentácia, a aby 

sa tento spôsob dodržiaval pre lepšie sa zorientovanie.  
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d) Žiadosť Denisa Oravského a manželky Ľubice, obaja bytom Družstevná 1922/92, Borský 

Mikuláš o odpredaj nehnuteľnosti časti obecného pozemku parc. č. 3024/98 v k.ú. Borský 

Peter 

 

Ďalej bola obecnému zastupiteľstvu predložená žiadosť Denisa Oravského a manželky Ľubice 

o odpredaj nehnuteľnosti časti obecného pozemku parc. č. 3024/98 v k.ú. Borský Peter, nakoľko 

pozemok je súčasťou ich dvora, na ktorom majú postavený rodinný dom. 

Komisia odporučila predaj uvedeného pozemku. 

 

R o z p r a v a :  

1 . Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. sa pýtal, či je odstránené bremeno, ktoré bolo 

v minulosti na tomto pozemku, čo bolo dôvodom neschválenia odpredaja žiadateľom. 

2. Pani Ľubica Oravská, ako žiadateľka reagovala na otázku s tým, že záložné právo bolo 

už odstránené.  

3. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek ďalej vysvetlil, že žiadatelia žiadajú o odpredaj predmetného 

pozemku a zároveň ponúkajú obci pozemok na odkúpenie. 

4. Pani Ľubica Oravská dodala, že pozemok, ktorý ponúkajú na odkúpenie do majetku obce 

je v skutočnosti časť miestnej komunikácie.  

5. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. poznamenal, že v minulosti bol proti odpredaju tohto 

pozemku aj z dôvodu, že ide o poľnú, lesnú cestu. 

6. Starosta obce reagoval, že poľná cesta sa na týchto pozemkoch už nenachádza, sú tu súkromné 

pozemky, ku ktorým je vjazd cca 4 m.   

 

e) Ponuka Denisa Oravského a manželky Ľubice, obaja bytom Družstevná 1922/92, Borský 

Mikuláš na odkúpenie nehnuteľnosti pozemku parc. č. 3010/7 v k.ú. Borský Peter 

do majetku obce 

 

Obecnému zastupiteľstvu bola predložená ponuka na odkúpenie nehnuteľnosti pozemku parc. 

č. 3010/7 v k.ú. Borský Peter do majetku obce, nakoľko pozemok tvorí miestnu komunikáciu. 

Komisia odporučila kúpu uvedeného pozemku do majetku obce. 

 

Starosta obce po prerokovaní všetkých žiadostí týkajúcich sa odpredaja nehnuteľností požiadal 

poverenú členku návrhovej komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  17/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu zo zasadnutia komisie pre výstavbu a územné plánovanie, konaného 6.12.2022 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 
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U z n e s e n i e  č í s l o  18/2022 
Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

odkúpenie nehnuteľnosti pozemku registra C KN parc. č. 633, druh pozemku - orná pôda 

vo výmere 823 m2, v k. ú. Borský Peter, zapísaného na LV č. 2734 do majetku Obce Borský 

Mikuláš od Jozefy Dobiašovej, bytom Na Dereši 1107/43, Borský Mikuláš za cenu 17,00 eur/m2, 

t. j. za 13 991,00 eur 

 

B: p o v e r u j e  

starostu obce podpísaním kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona Šedivá, Ing. 

Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, Mgr. Jozefína 

Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: Ján Dobiaš 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  19/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

odpredaj nehnuteľnosti časti obecného pozemku registra C KN parc. č. 8048/5, diel č. 2, druh 

pozemku – zastavaná plocha v k.ú. Borský Mikuláš, ktorý sa pričlení k nehnuteľnosti parc. č. 

8048/7, druh pozemku – zastavaná plocha vo výmere 60 m2 a odpredaj nehnuteľnosti časti 

obecného pozemku registra C KN parc. č. 8048/6, diel č. 1, druh pozemku – zastavaná plocha 

v k.ú. Borský Mikuláš, ktorý sa pričlení k nehnuteľnosti parc. č. 8048/1, druh pozemku – zastavaná 

plocha vo výmere 22 m2, zapísaných na LV č. 175, podľa geometrického plánu č. 23/2022 

vyhotoveným Vladimírom Čechom, Jana Čechová - GEOAREA, Štefanov 509, úradne overeného 

dňa 10.11.2022, G1737/2022 v zmysle § 9a ods. 8 písmeno b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov žiadateľovi Róbertovi Samekovi, bytom 1. mája 286/25, Borský 

Mikuláš za cenu 17,00 eur/m2, t. j. za 1 394 ,00 eur 

 

B: p o v e r u j e  

starostu obce podpísaním kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 
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U z n e s e n i e  č í s l o  20/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

odpredaj nehnuteľnosti obecného pozemku registra C KN parc. č. 3024/98, druh pozemku – 

zastavaná plocha v k.ú. Borský Peter vo výmere 61 m2 podľa geometrického plánu č. 84/2021 

vyhotoveným Antonom Čechom, Lakšárska Nová Ves 282,  úradne overeného dňa 9.8.2021, 

G1-635/2021  v zmysle § 9a ods. 8 písmeno b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov žiadateľom Denisovi Oravskému a manželke Ľubici Oravskej, obaja bytom 

Družstevná 1922/92, Borský Mikuláš za cenu 17,00 eur/m2, t. j. za 1 037,00 eur 

 

B: p o v e r u j e  

starostu obce podpísaním kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, Mgr. Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, 

Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. 

Katarína Koprnová      

Proti: RNDr. Peter Gerhart, PhD.    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  21/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

odkúpenie nehnuteľnosti pozemku registra C KN parc. č. 3010/7, druh pozemku – zastavaná 

plocha a nádvorie, vo výmere 21 m2, v k.ú. Borský Peter, v zmysle LV č. 5318 do majetku Obce 

Borský Mikuláš od žiadateľov Denisa Oravského a manželky Ľubici Oravskej, obaja bytom 

Družstevná 1922/92 , Borský Mikuláš za cenu 17,00 eur/m2, t. j. za 357,00 eur 

 

B: p o v e r u j e  

starostu obce podpísaním kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 
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U z n e s e n i e  č í s l o  22/2022 
Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: p o v e r u j e  

1. obecný úrad požiadať žiadateľov o vypracovanie kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia obec. zast. 

č. 19/2022 a 20/2022  

 

        Termín: 31.12.2022 

 

3. obecný úrad zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy v zmysle uznesenia obec. zast. č. 18/2022 

a 21/2022 

        Termín: 31.12.2022  

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

9. Rôzne 

 

a) Žiadosť Mesta Senica, Štefánikova 1408/56, Senica o poskytnutie finančných 

prostriedkov na činnosť krúžkov/záujmových útvarov v Centre voľného času Senica  

 

 Starosta obce p. Bc. Róbert Macek predložil OZ na prerokovanie žiadosť Mesta 

Senica, ktoré požiadalo o poskytnutie dotácie na obdobie október – december 2022 v sume 357,00 

eur. 

 

b) Žiadosť Základnej školy Jána Hollého o poskytnutie návratných finančných 

prostriedkov na projekt ERAZMUS v mesiaci december 

 

 Ďalej starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Základnej školy Jána Hollého 

o poskytnutie finančných prostriedkov na projekt ERASMUS v mesiaci december 2022 vo výške 

4 233,11 eur.    

 

c) Správy hlavného kontrolóra k vykonaným kontrolám 

 

 Obecné zastupiteľstvo bolo p. Mgr. Jánom Pobjeckým oboznámené so správami 

hlavného kontrolóra k vykonaným kontrolám zameraným na:  

 hospodárenie s finančnými prostriedkami poskytnutými na rok 2022 MŠ Borský Mikuláš 

 hospodárenie s finančnými prostriedkami poskytnutými na rok 2022 ZŠ Borský Mikuláš  

 kontrolu zmlúv k poskytnutým dotáciám pre športové kluby a občianske združenia v zmysle 

VZN č. 114/2020 
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d) Návrh plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2023 vypracovaný hlavným 

kontrolórom Obce Borský Mikuláš 

 

 Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené s návrhom plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na 1. polrok 2023, ku ktorému poslanci OZ nemali výhrady. 

 

e) Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš na rok 2023 
 

 Starostom obce p. Bc. Róbertom Mackom bol predložený návrh plánu zasadnutí 

obecného zastupiteľstva na rok 2023. 

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. dal na zváženie návrh, aby sa zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konali v piatok, aby bolo občanom umožnené sa vo väčšej miere zúčastniť. 

2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek reagoval na túto pripomienku, že práve stredy, keď sú dlhšie 

stránkové dni sú vhodnejšie na konanie obecných zastupiteľstiev, nakoľko väčšina ľudí si práve 

vtedy berie voľno alebo dovolenku. V piatok večer chce mať väčšina ľudí kľud, nakoľko bývajú 

rodinné oslavy alebo plesy. Taktiež má informáciu z osobných stretnutí s občanmi, že si vedia 

zariadiť čas, ak sa chcú zúčastniť na zasadnutí. 

3. Poslanec p. Ján Záhončík poznamenal, že si myslí, že zasadnutia obecného zastupiteľstva nie 

sú vhodné určiť na piatok, nakoľko sa stretol s názormi, že občania sa zo začínajúcim víkendom 

chcú venovať svojim súkromným záležitostiam, rodinám a pod. 

 

f) Žiadosť Jany Hílkovej, bytom Cintorínska 372/10, Borský Mikuláš o udelenie výnimky 

z ochranného pásma pohrebiska a žiadosť o dodatočné stavebné povolenie spojené 

s kolaudáciou stavby týkajúceho sa rodinného domu na pozemku KN C parc. č. 463/1, 

463/4 a 458/1.   

 

 Obecnému zastupiteľstvu bola predložená žiadosť Jany Hílkovej, ktorá požiadala 

o udelenie výnimky z ochranného pásma pohrebiska, nakoľko momentálne je ochranné pásmo 

určené na 20 m od hranice pohrebiska a rodinný dom p. Jany Hílkovej je postavený cca 2 m 

od múru cintorína.  

Komisia odporučila posúdenie predmetnej veci z právneho hľadiska a následne odporučila 

uloženie pokuty. 

 

 Starosta obec Bc. Róbert Macek dodal, že túto záležitosť už obec rieši niekoľko rokov, 

navrhol postupovať podľa platných legislatívno-právnych noriem, zákonov a nariadení a zobrať 

žiadosť na vedomie.  

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. poznamenal, že obecnému zastupiteľstvu neprináleží 

riešiť túto problematiku a preto akceptuje, aby sa žiadosť zobrala na vedomie. Pýtal sa, či je stavba 

v súlade s tým povolením, ktoré predchádzajúci starosta obce podpísal. 

2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek uviedol, že postup bývalého starostu obce nebol správny, 

preto sa celý proces rieši od začiatku, a práve preto bola žiadosť prednesená obecnému 

zastupiteľstvu a riešená aj na stavebnej komisii. 
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3. Poslanec p. Ján Záhončík vyslovil otázku, či v čase, keď začala žiadateľka zo stavbou, mala 

schválené nejaké povolenie. 

4. Poslanec p. Ján Dobiaš odpovedal, že mala schválené povolenie len na rekonštrukciu domu, až 

následne požiadala o dodatočné stavebné povolenie. 

 

g) Vyčlenenie finančných prostriedkov na kúpu nového motorového vozidla v roku 2023 

pre potreby OcÚ Borský Mikuláš 

 

 Starosta obce Bc. Róbert Macek oboznámil prítomných s návrhom na vyčlenenie 

finančných prostriedkov na kúpu motorového vozidla v roku 2023, nakoľko automobil, ktorý 

momentálne obecný úrad využíva je absolútne vyťažený, keďže slúži aj pre potreby stavebného 

úradu. Taktiež uviedol, že automobil má už 12 rokov, má najazdených cca 200 000 km a technický 

stav vozidla nie je dobrý a za posledné mesiace muselo ísť viac krát do opravy. 

Po zakúpení nového motorového vozidla a po potrebných opravách by sa užívané vozidlo pridelilo 

pre potreby stavebného úradu, nakoľko zamestnanci musia veľakrát využívať svoje osobné 

vozidlá.    

 

h) Podnet komisie OR PZ Senica ohľadom žiadosti na znovu osadenie zničenej dopravnej 

značky na spojnici ciest č. 590 a 500, smer Borský Mikuláš a to B25 Zákaz vjazdu 

vozidiel, ktorých okamžitá hmotnosť presahuje vyznačenú hranicu. 

 

 Obecnému zastupiteľstvu bol predložený podnet stavebnej komisie na znovu osadenie 

zničenej dopravnej značky na spojnici ciest 590 a 500, nakoľko dochádza k vyššej prejazdnosti 

nákladných vozidiel cez obec Borský Mikuláš. 

 

i) Podnet komisie na vypracovanie geometrického plánu tréningovej plochy s umelou 

trávou pri futbalovom ihrisku na pozemkoch parc. č. 1508/1 a 1508/5 z dôvodu zámeru 

čerpania dotácií. 

 

 Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené s podnetom komisie pre výstavbu a územné 

plánovanie na vypracovanie geometrického plánu tréningovej plochy s umelou trávou 

pri futbalovom ihrisku za účelom čerpania dotácií, nakoľko pozemky parc. č. 1508/1 a 1508/5, 

na ktorých sa ihrisko nachádza, nie sú zapísané na Okresnom úrade Senica, katastrálny odbor, 

že sú majetkom Obce Borský Mikuláš. 

 

j) Návrh na pomenovanie plochy pred bývalou základnou školou, a to Námestie Sv. 

Mikuláša 

 

 Starosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo s návrhom na pomenovanie plochy 

pred bývalou základnou školou, a to Námestie Sv. Mikuláša, nakoľko sa táto plocha nachádza 

v blízkosti kostola Sv. Mikuláša, vytvára centrálne priestranstvo, kde sa môžu ľudia slobodne 

zhromažďovať a stretávať sa a okolité budovy sú reprezentatívneho charakteru s prvkami 

drobnej architektúry. 

 

R o z p r a v a :  

1. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. sa zaujímal na hranice plochy, ktorá by mala byť 

pomenovaná ako Námestie Sv. Mikuláša. 
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2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek vysvetlil, že spomínaná plocha začína od kapličky po plot 

p. Kassaya a od hranice s budovou bývalej základnej školy po miestnu komunikáciou. 

 

 Po prerokovaní všetkých bodov požiadal starosta obce poverenú členku návrhovej 

komisie p. Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  23/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť krúžkov/záujmových útvarov v Centre voľného 

času Senica na obdobie október – december/2022 v sume 357,00 eur žiadateľovi Mestu Senica, 

Štefánikova 1408/56, Senica 

 
Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  24/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 
A: s c h v a ľ u j e  

poskytnutie návratných finančných prostriedkov na projekt ERAZMUS v mesiaci december 2022 

vo výške 4 233,11 eur 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  25/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 
A: b e r i e  n a  v e d o m i e  

správy hlavného kontrolóra k vykonaným kontrolám zameraným na:  

a) hospodárenie s finančnými prostriedkami poskytnutými na rok 2022 MŠ Borský Mikuláš za 

január - september 2022  

b) hospodárenie s finančnými prostriedkami poskytnutými na rok 2022 ZŠ Borský Mikuláš 

za január - september 2022  
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c) kontrolu zmlúv k poskytnutým dotáciám pre športové kluby a občianske združenia v zmysle 

VZN č. 114/2020 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  26/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2023 vypracovaný hlavným kontrolórom obce Borský 

Mikuláš 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  27/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš na rok 2023  

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, Mgr. Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, 

Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. 

Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: RNDr. Peter Gerhart, PhD. 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  28/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : b e r i e  n a  v e d o m i e  

žiadosť Jany Hílkovej, bytom Cintorínska 372/10, Borský Mikuláš o udelenie výnimky 

z ochranného pásma pohrebiska a žiadosť o dodatočné stavebné povolenie spojené s kolaudáciou 

stavby týkajúceho sa rodinného domu na pozemku KN C parc. č. 463/1, 463/4 a 458/1. Ďalej sa 
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bude postupovať podľa platných legislatívno-právnych noriem, zákonov a nariadení a vsúlade 

podľa zákona č. 50/1976 o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších 

predpisov. 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  29/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na kúpu nového motorového vozidla v roku 

2023 pre potreby OcÚ Borský Mikuláš 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  30/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  

názov plochy pred bývalou základnou školou, a to Námestie Sv. Mikuláša 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová      

Proti: 0    

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

10. Diskusia 

1. V rámci diskusie vystúpil poslanec p. Ján Dobiaš, ktorý uviedol, že v budúcnosti by bolo 

dobrým krokom ulicu od Námestia Sv. Mikuláša, ktorá smeruje na hlavnú cestu popri kostole, 

sprejazdniť len jedným smerom, a to len ako vjazd povolený dopravnej obsluhe. Nové parkovacie 

miesta by mohli vzniknúť na trávnatej ploche, ktorá sa nachádza vedľa novej fary.  
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2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek dodal, že sa touto myšlienkou bude obec v budúcnosti 

zaoberať, nakoľko vybudovanie parkovacích miest je potrebné pre návštevníkov cintorína alebo 

kostola. Ďalej dodal, že je potrebné zachovať prejazdnosť od hlavnej cesty popri kostolnom múre, 

nakoľko za potravinami sú parkovacie miesta, ktoré partia potravinám Jednota, a taktiež zachovať 

prejazdnosť miestnej komunikácie k fare. Zvyšná časť ulice spolu s plochou pred bývalou 

základnou školou by slúžila ako pešia zóna pre občanov.   

 

 

11. Záver 

 

Týmto bol program rokovania 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný a preto 

starosta obce p. Bc. Róbert Macek poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19,00 

hod. 

 

 

 

      

     Bc. Róbert Macek  

         starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľka: 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Mgr. Simona Šedivá  ..................................................... 

 

 

Ing. Katarína Koprnová .................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


